
  19 februari 2015   1/4 

 

 

Verslag algemene vergadering 

Dinsdag 3 februari 2015 

 

“Verslag onder voorbehoud van goedkeuring op de volgende algemene vergadering.” 

 

Aanwezige effectieve leden: Filip Bolleire, Ingrid De Tandt, Huig Deneef, Roger 
Engelbosch, Mark Hanssens, Ingrid Hofkens (ondervoorzitter), Marcel Jonckers 
(voorzitter), Pieter Roovers, Maria Tollet, Annemie van Aerschot, Michel 
Vandervesse en Roger Wouters (12/19). 

Aanwezige niet-stemgerechtigde leden: Guy Vanparijs (CD&V) en Chris 
Stryckmans (Groen) 

Verontschuldigde effectieve leden:, Roger Daenen, Sarah De Schamphelaere, 
Hugo Eymael, Caroline Meyers en John Vankeijenberg. 

Verontschuldigde niet-stemgerechtigde leden: David Geladé (schepen), Brigitte 
Reniers (milieuambtenaar), Georges Bollens (Cultuurraad), Roland Betrains (Open 
VLD) en Kurt Fontaine (N-VA). 

Afwezige en niet-verontschuldigde stemgerechtigde leden: Heidi Bottu en 
Alexander Vandermeulen. 

Afwezige en niet-verontschuldigde niet-stemgerechtigde leden: Marc Ylen 
(SP.A) en Victoria Pillet (Vlaams Belang). 

oOoOoOo 

 

1. Goedkeuring verslag van de vorige vergadering 

 Opmerking: er wordt i.v.m. de toelichting van STORM (windmolenpark E40) 
een verkeerd jaartal vermeld.  In volgende zin dient 2015 vervangen door 
2014: 

 Op 19 november 2015 2014 was er een overleg tussen Storm / Elico en 
Natuurpunt i.v.m. broedvogels in het projectgebied.   
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2. Stedenbouwkundige vergunning TIM 

Aanvraag voor van TIM (Tiense Investeringsmaatschappij, Johan Loots, 
Leuvenselaan 701, 3300 Tienen). 
Via deze aanvraag wil TIM een regularisatie bekomen voor een terreinophoging  op 
perceel B252a2 gelegen langsheen de Leuvenselaan.  
Voor deze ophoging werd reeds een PV  opgesteld PV24057369/2014 door de stad 
Tienen en is er een PV van het parket van Leuven LE.64.h6.202292/2014. 
Hiervoor loopt nu een openbaar onderzoek voor regularisatie van deze toestand.. 

- Door deze grondophoging (deels op gronden van landbouwer Godefridis) 
werd een vochtig grasland (valleigebied) opgehoogd zonder een vergunning 
aan te vragen. 

- De MAR blijft bij zijn eerder standpunt dat er sprake is van onvergunde 
ophoging in valleigebied, grondverzet en vegetatiewijziging en dat deze 
ingreep grote gevolgen heeft voor het waterbergend vermogen en voor de 
naastliggende woning (wateroverlast en waardevermindering). 

- Bijgevolg wordt er negatief geadviseerd en aangedrongen op herstel van de 
oorspronkelijke toestand. 

3. Inrichting boerderij Hendrickx in de Begijnenstraat te Oorbeek 

Cfr. verslag van de Milieuadviesraad dd. 11 januari 2011. 

- Naast de nieuwe loods gebeurden nog geen aanplantingen zoals voorzien en 
de bestaande restanten van een oude boomgaard werden verwijderd. 

- Volgens Maria Tollet heeft de landbouwer tot 5 jaar de tijd om aan de 
beplanting te voldoen. 

- De MAR betreurt dat het niet tijdig vervullen van de vergunningsvoorwaarden 
een positieve houding tussen milieubehoud en landbouw hypothekeert. 

- De MAR vraagt dat de landbouwraad landbouwers stimuleert tijdig aan de 
vergunningsvoorwaarden te voldoen.  Maria Tollet wordt gevraagd via de 
landbouwraad hierover overleg te plegen met de betrokken landbouwer. 

4. Toestand van bedrijventerrein Lovensteen 

Voor de inrichting werd in het verleden een milieuvergunning aangevraagd maar 
deze werd onvoldoende opgevolgd, net zoals bij andere (al dan niet vergunde) 
inrichtingen. 

- De MAR betreurt dat een groeninrichting langsheen de ringweg ontbreekt, wat 
een nefaste beeldwaarde heeft op de beeldwaarde van de stad. De inrichting 
ontbreekt en wordt zelfs deels ingenomen door reclamepanelen (waarop al 
dan niet belast wordt). 

- De MAR vraagt aan de gemeentelijke milieudienst (en andere diensten zoals 
deze m.b.t. ruimtelijke ordening) om actie te ondernemen naar controle en 
toezicht op naleving van inrichtingsvoorwaarden, en contact op te nemen met 
de bedrijven. Zo kan aan een mentaliteitswijziging gewerkt worden om 
inrichtingsvoorwaarden na te leven. 

- In de marge van deze discussie zal de MAR nagaan of zij 
rechtspersoonlijkheid heeft om dergelijke zaken zelf aan te klagen. 



  19 februari 2015   3/4 

5. Inrichtingsvisie voor een terrein gelegen langs de Rietstraat in Kumtich 

- Eerder werd Natuurpunt kern Tienen gevraagd of zij voor inrichting en beheer 
van het terrein kan instaan. Door gebrek aan middelen en mankracht kon hier 
niet op ingegaan worden. 

- De jeugddienst toont interesse om het terrein in te richten als speelterrein. 
- Door de hydrologische toestand (erg vochtig perceel) ijvert de MAR dat er 

natuurlijke speelnatuur zou gerealiseerd worden (zogenaamde ‘struinnatuur’) 
waar een extensief beheer op kan toegepast worden. 

- Omdat het restperceel ontstond bij een verkaveling geleid door Interleuven is 
de MAR van mening dat ook Interleuven moet benaderd worden om in te 
staan voor de inrichting (minimaal beplantingen bvb. met knotwilgen naast de 
beek). 

- Er zal een terreinbezoek georganiseerd worden met vertegenwoordigers van 
de MAR, de jeugddienst en het Regionaal Landschap Zuid-Hageland om een 
visie te ontwikkelen op de inrichtingsmogelijkheden (wellicht in maart 2015). 
Aanvulling:  ondertussen vastgelegd voor 4 maart om 14 u. 

6. Brainstorm rond werkingspunten voor 2015 

6.1 ParkLife 

o Het huidig plan is om het programma te beperken tot de zondagen in 
augustus en deze thematisch in te delen; 

o De MAR maakt de bedenking dat het niet zeker is dat een thematische 
indeling het bereik van de activiteiten zal vergroten, de indruk was dat 
er nu reeds vaak hetzelfde publiek aanwezig was; 

o Een volgende vergadering i.v.m. ParkLife is voorzien voor 16/2; 
o Zullen de vergaderingen verder opvolgen: Ingrid, Mark, Chris. 

6.2 Big Jump 

o De volgende editie is gepland voor 12 juli 2015; 
o Er kan op een aantal van de vaste medewerkers door diverse 

omstandigheden geen beroep gedaan worden, bijgevolg wordt er 
bijkomende ondersteuning gevraagd; 

o Mark stelt zich kandidaat, er zal ook navraag gedaan worden bij RISO. 

6.3 Dag van het Park 

o Er is nog geen onderwerp bekend.  De MAR hoopt dat de stad hieraan 
verder zijn medewerking zal verlenen. 

6.4 Autoloze zondag 

o De MAR wil ook dit ondersteunen en hoopt dat de stad ook dit initiatief 
opnieuw zal ter harte nemen, het was immers een mooi succes in 
2014. 
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6.5 Informatieavond Stadsvergroening ‘Ecocities’ 

o Vooruitlopend op de definitieve erkenning van dit Interreg programma 
overweegt de MAR reeds een informatieavond voor najaar 2015, zaal 
Vrijetijdscentrum; 

o Marcel doet navraag inzake bereidheid bij Jenny De Laet om hierover 
een verduidelijkende en wervende spreekbeurt te geven aansluitend bij 
het onderzoek van UGent naar twee soorten (huismus en koolmees) 
die indicatief zijn voor gevolgen van klimaatswijzigingen en 
toenemende verstedelijking. 
Aanvullend: dit betreft een project met 4 Vlaamse en 5 Nederlandse 
steden. 

6.6 Motor uit voor een frisse snuit 

o Er is enige discussie of dit initiatief jaarlijks moet hernomen worden. 
o Als consensus wordt beslist deze problematiek te overleggen na het 

opnieuw normaal actief zijn van het al dan niet gewijzigde stadsbestuur 
en dit dan te koppelen aan een algemeen mobiliteitsplan. 

 

7. Varia 

- De MAR-leden vragen dat een oproep in de media zal verschijnen voor 
nieuwe MAR-leden. 

 

 

 

 

Verslaggeving 

Pieter Roovers, met inbreng door Marcel Jonckers  

 

 

 

 

 

 

 

 

De volgende vergaderingen van de Tiense milieuadviesraad zijn voorzien voor:  
3 maart – 7 april – 5 mei – 2 juni -  1 september – 6 oktober – 3 november – 1 
december 


